
Inför verksamhetsåret 2021 har ännu inga konkreta planer lagts.
Men om pamdemin lagt sig till höstsässongen är tanken att höra sig för med de ungdomar 
som spelat sedan tidigare hur stort intresset är för att omstarta samt locka nya deltagare i 
samma åldersgrupp.

Ev.  även starta upp en helt ny lärgrupp för yngre barn.
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